
Jaarverslag Mitch Rekko – Jeugdcoördinator 

Als jeugdcoördinator kijk ik terug op een geslaagd jaar waarin we met de hulp van heel veel jonge 
trainers mooie start hebben gemaakt aan een nieuwe manier van werken binnen de club. Jonge trainers 
pakken onder begeleiding hierin, waardoor er wat minder druk kwam te liggen op de ‘usual suspects’.  
Mijn dank en bewondering zijn dan ook groot rich�ng deze jonge leden die zich in hebben gezet om het 
hele jaar door teams op te pakken. Knap hoe zij het hele jaar door hiervan leerden en elke week weer 
betere trainingen neerzeten. Uiteraard ook mijn dank naar Iedereen die al jaren wat voor de club 
betekent en ook dit jaar weer een grote rol hee� gespeeld in het ontwikkelen van heel veel 
jeugdtalenten! 

Dit jaar stond niet alleen in het teken van nieuwe teams en nieuwe trainers maar ook het nieuwe tenue 
dat nu uiteindelijk Iedereen draagt. Dat hee� uiteindelijk meer werk gekost dan gehoopt. Ik ben wel blij 
dat dit uiteindelijk opgelost, maar dit hee� helaas wel veel aandacht weggehaald van de plannen die we 
origineel hadden 

 Verder is mijn func�e niet helemaal geworden wat ik ervan had gehoopt dit jaar, deels is dit gekomen 
doordat we eigenlijk iedere zaterdag In de knoei kwamen met mensen die hun taak lieten liggen. 
Hierdoor kon ik niet voldoende de coaches op zaterdag ondersteunen omdat ik vaak daar taken op moest 
pakken die bleven liggen. Dit is ook iets waar we voor volgend jaar naar kijken hoe we dit beter kunnen 
doen 

Een posi�ef punt aan dit jaar was dat ik veel op reis ben geweest. Die reizen op zich waren erg leuk, maar 
ook dat zelfs �jdens deze reizen de trainingen en wedstrijden moeiteloos door liepen. Onze jongere 
coaches, uiteraard onder begeleiding van de bekende coaches, pakten fantas�sch hun 
verantwoordelijkheid. Dat is een mooi teken voor komend seizoen. 

 Als we dan verder vooruitblikken dan kijk ik naar een seizoen waarvan we nu halverwege mei voor een 
groot deel de beze�ng gevuld hebben. Dat is een flinke luxe!  

We weten dat we weer een aantal teams gaan groeien, maar we ook dat we genoeg mensen hebben die 
binnen de club wat willen betekenen. We zijn nog niet rond, maar het gaat de goede kant op. Dat lijkt 
een redelijk ontspannen zomer te gaan worden! 

We kijken ook uit naar een seizoen waarin we de Sose�al meer kunnen gaan huren en dus ook op 
comfortabele �jden kunnen gaan trainen. 

Tenslote kijken uit naar een seizoen waarin ik de VU14 ga coachen.  Een nieuw team dat we hebben 
kunnen vormen en waarmee we wat meer geluid willen gaan maken voor het meidenbasketbal in het 
Westland. Dat ik zelf weer een team kan oppakken is geheel te danken aan de snelle groei en het 
enthousiasme van onze groep trainers/coaches. 

Al met al denk ik genoeg moois om op terug te blikken en naar uit te kijken. 


